

加拉太書 3

Galatians 3

加拉太書 3:1 無知的加拉太人哪、耶穌基督釘十字架、已經活畫在你們眼前、誰又迷惑了你們呢。	Galatians 3:1 O foolish Galatians, by what strange powers have you been tricked, to whom it was made clear that Jesus Christ was put to death on the cross?
加拉太書 3:2 我只要問你們這一件、你們受了聖靈、是因行律法呢、是因聽信福音呢。	Galatians 3:2 Give me an answer to this one question, Did the Spirit come to you through the works of the law, or by the hearing of faith?
加拉太書 3:3 你們既靠聖靈入門、如今還靠肉身成全麼．你們是這樣的無知麼。	Galatians 3:3 Are you so foolish? having made a start in the Spirit, will you now be made complete in the flesh?
加拉太書 3:4 你們受若如此之多、都是徒然的麼．難道果真是徒然的麼。	Galatians 3:4 Did you undergo such a number of things to no purpose? if it is in fact to no purpose.
加拉太書 3:10 凡以行律法為本的、都是被咒詛的．因為經上說著、『凡不常照律法書上所記一切之事去行的、就被咒詛。』	Galatians 3:10 For all who are of the works of the law are under a curse: because it is said in the Writings, A curse is on everyone who does not keep on doing all the things which are ordered in the book of the law.

加拉太書3:11 沒有一個人靠著律法在 神面前稱義、這是明顯的。因為經上說、『義人必因信得生。』	Galatians 3:11 Now that no man gets righteousness by the law in the eyes of God, is clear; because, The upright will be living by faith.
加拉太書3:12 律法原不本乎信、只說、『行這些事的、就必因此活著。』	Galatians 3:12 And the law is not of faith; but, He who does them will have life by them.
加拉太書3:21 這樣、律法是與 神的應許反對麼。斷乎不是。若曾傳一個能叫人得生的律法、義就誠然本乎律法了。	Galatians 3:21 Is the law then against the words of God? in no way; because if there had been a law which was able to give life, truly righteousness would have been by the law.
加拉太書3:22 但聖經把眾人都圈在罪裡、使所應許的福因信耶穌基督、歸給那信的人。	Galatians 3:22 However, the holy Writings have put all things under sin, so that that for which God gave the undertaking, based on faith in Jesus Christ, might be given to those who have such faith.
加拉太書3:23 但這因信徙救的理、還未來以先、我們被看守在律法之下、直圈到那將來的真道顯明出來。	Galatians 3:23 But before faith came, we were kept in prison under the law, waiting for the revelation of the faith which was to come.

加拉太書 3:24 這樣、律法是們訓蒙的師傅、引我們到基督那裡、使我們因信稱義。	Galatians 3:24 So the law has been a servant to take us to Christ, so that we might have righteousness by faith.
加拉太書 3:25 但這因信得救的理、既然來到、我們從上就不在師傅的手下了。	Galatians 3:25 But now that faith is come, we are no longer under a servant.
加拉太書 3:26 所以你們因信基督耶穌、都是 神的兒子。	Galatians 3:26 Because you are all sons of God through faith in Christ Jesus.